
School heeft hoop gevestigd op masterplan van de gemeente

Jubilerend Huygens College nog lang niet
uitgegroeid
INTERVIEW

 Roel van Leeuwen

Vijf jaar geleden verhuisde de hoofdlocatie van het Huygens College naar het
nieuwe L-vormige gebouw op de hoek van de Middenweg en de Zuidtangent in
Heerhugowaard en begin dit jaar werd er alweer een nieuwe vleugel geopend
met lokalen en kantoorruimtes. De school, die dit jaar haar vijftigjarig
jubileum viert, is echter nog lang niet uitgegroeid.

 Zo’n twaalfhonderd leerlingen bevolken het hoofdgebouw van het
Huygens College, recht tegenover winkelcentrum Middenwaard. Maar in de gangen met
blauwe looppaden en op de leerpleinen heerst een serene rust. „Dat is echt opvallend aan
deze school”, zegt rector Niels Korf (41). „Zelfs in de pauzes is het hier rustig. Dat zie je
soms echt anders.”

HEERHUGOWAARD

Korf volgde in augustus vorig jaar Henk Klaassen op. Onder diens leiding maakte het
Huygens College een forse groeispurt door. Het leerlingenaantal verdubbelde in relatief
korte tijd tot circa 1650. En aangezien de school qua slagingspercentages tot de beste van
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20-09-2024, 10:21 Noordhollands Dagblad

https://epaper.noordhollandsdagblad.nl/data/20576/reader/reader.html?t=1726820450672#!preferred/0/package/20576/pub/41395/page/27/alb/94… 1/4



het land behoort en de gemeente Dijk en Waard nog flink doorgroeit, lijkt de rek er nog
lang niet uit.

2024 belooft in meerdere opzichten een belangrijk jaar te worden in de historie van het
Huygens College. Zo wordt op allerlei momenten stilgestaan bij het 50-jarig jubileum. Bij
de start van het schooljaar werden alle leerlingen en personeelsleden al getrakteerd op
een lekkernij en later dit schooljaar zal er onder meer een reünie worden gehouden voor
oud-leerlingen en -personeelsleden.

Fakkeldragers

„Er is al een tijdje geen reünie meer geweest”, zegt Korf, die het belangrijk vindt om ook
de oudgedienden te betrekken bij de festiviteiten. „We bouwen hier voort op de cultuur
die in het verleden is gevormd. Als leerlingen en personeel zijn we allemaal
fakkeldragers.”

Uit het feit dat afgelopen jaar slechts enkele van de ruim tweehonderd docenten zijn
vertrokken, blijkt volgens hem dat de sfeer goed is.

„Er zit een leuke energie in. Dat komt denk ik ook doordat de basisorganisatie goed op de
rails staat. Een voorbeeld hiervan is de administratie. Dat is een geoliede machine en dat
zorgt voor rust in de tent.”

Belangrijk voor dit jaar is ook dat er duidelijkheid komt over de huisvesting van de school.
De politiek zal zich later dit jaar buigen over het masterplan voor het voortgezet
onderwijs in Dijk en Waard. Het Huygens College heeft wat dat betreft nog de nodige
wensen. De school komt structureel dertig procent aan vierkante meters tekort. Naast het
hoofdgebouw krijgen leerlingen nu immers les in noodlokalen, terwijl de oude
basisschool De Windmolen - even verderop - wordt bevolkt door leerlingen van 3 en 4
vmbo-tl (theoretische leerweg) ofwel de oude mavo. Aan de Umbriëllaan, waar circa 300
leerlingen zitten die vmbo-kb (kaderberoepsgerichte leerweg) en vmbo-bb
(basisberoepsgerichte leerweg) volgen, wordt eveneens les gegeven in meerdere
gebouwen. Als het aan Korf ligt, komt hier verandering in en blijven er uiteindelijk twee
locaties over.

Groeien

Weliswaar is er in andere scholen in de gemeente nog ruimte over, maar op ’inwonen’ bij
andere scholen zit niemand te wachten. Niet alleen omdat het prettig is als leerlingen en
docenten in één gebouw worden gehuisvest. „De politiek wil 10.000 woningen bouwen,
dat betekent dat de andere scholen ook zullen groeien. Dit zijn ook allemaal goede
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scholen, die ook de huidige ruimte nodig hebben voor kleine groepen en toekomstige
groei.”

„Bovendien is de plek van De Windmolen is op termijn in beeld voor woningbouw. Als die
niet meer beschikbaar is, moet ik wel wat anders hebben staan. En het geld dat je nu kwijt
bent aan de noodlokalen, kun je beter gebruiken voor de afschrijving van de nieuwbouw.”
Korf geeft aan dat hij hoopt op eventuele nieuwbouw aan de Middenweg van circa 25
lokalen.

Hij heeft er goede hoop op dat de gemeente extra gaat investeren in de schoolgebouwen
in het voortgezet onderwijs. „Om meerdere redenen zijn we positief. We hebben goede
ervaringen met wethouder John Does en zijn team, daarnaast werken we als
schoolbesturen goed samen en hebben we eerder tijdens raadsvergaderingen gemerkt dat
de fracties de kwaliteit van het onderwijs en de huisvesting belangrijk vinden. Dijk en
Waard is een grote gemeente geworden en je wilt voorkomen dat je een leerlingenstop
krijgt en dat de kwaliteit van het onderwijs in het gedrang komt.” De schoolprestaties
lijken niet erg te lijden onder de huisvestingssituatie.

Over de hele linie gaan de slagingspercentages al enkele jaren richting de honderd
procent „Dat komt natuurlijk door de leerlingen die er voor willen gaan, maar zeker ook
door onze docenten. Bij verschillende vakken horen we tot de besten van Nederland.”

Wortelen

Dat docenten zich betrokken voelen bij de school en de leerlingen, is een belangrijk
aandachtspunt voor Korf. „Bij de werving van nieuwe docenten kijk ik naar twee dingen.
Staan ze aan en zijn ze leuk? Zijn het mensen waar een drive in zit en passen ze in de
groep? Gelukkig hebben we hier niet zo’n last van het lerarentekort. Ik ben heel strak met
het formatieproces. Veel scholen werven pas in april, mei en juni voor het nieuwe
schooljaar, ik begin daar veel eerder mee. We zijn ook gestopt met zzp’ers en
uitzendbureaus. Zzp’ers hollen de sector uit. Ze zijn bovendien hartstikke duur. Ik heb
liever mensen die hier willen wortelen. Je wilt mensen waar je op kunt bouwen. Ook
houden we meer geld over voor het onderwijs.”

Zo steekt de school extra energie en geld in het onderwijs en activiteiten. „Wij zijn er als
school voor om een kind zo goed mogelijk van A naar B te brengen. We willen dat een
leerling uiteindelijk zelfredzaam is in de maatschappij. Dat is steeds belangrijker,
aangezien we een complexe maatschappij hebben. In dezelfde geest geven we bijlessen in
examenklassen.”

„Ook steken wij veel geld in de Huygensdagen. Die organiseren we vier keer per jaar.”
Tijdens deze dagen volgen de leerlingen onder meer gastlessen, projecten, excursies en
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verdiepingslessen. „Leerlingen maken op een andere manier kennis met de lesstof. Ze
komen hierdoor uit de schoolse setting. Dit is echt iets kenmerkends voor onze school.”

Openbare school

De combinatie van vwo en havo met het aanbod van verschillende vmbo-leerwegen is
eveneens iets wat de school kenmerkt. „Aan de Umbriëllaan hebben we leerlingen die de
profielen horeca, bakkerij en recreatie en economie en ondernemen volgen. We zijn een
brede scholengemeenschap. Als je een bepaald niveau niet aankunt, hoef je niet van
school af. Dat is een groot voordeel en het past bij het feit dat wij een openbare school
zijn. We hebben hier alleen geen praktijkonderwijs en gymnasium.”

Zelf stond Korf kortstondig voor de klas als geschiedenisdocent. Hij koos echter al snel
voor een leidinggevende rol, onder meer in het mbo en bij OSG Willem Blaeu in Alkmaar.
Dat hij nu druk is met de huisvestingsplannen vindt hij juist een leuke uitdaging. „Dit is
belangrijk voor de komende vijftig jaar van de school.”
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